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Protokoll vid Glemminge byalags styrelsemöte 2024-06-11 

 
Närvarande: Egon Holdt, Gert Thuvesholmen, Stig-Arne Johansson, Johanna Schartau, 

Tina Vagner  

 

Ej närvarande: Gun Mårtensson, Elina Johansson, Stuart Strange 

 

1. Mötets öppnande 

Egon hälsade alla välkomna.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

                                                                                                                                              

2. Föregående mötesprotokoll 24-05-14 för godkännande                                                                

Föregående mötesprotokoll lästes och godkändes. 

 

3. Ekonomi  
På byalagets konto finns 32.915 kr. Där en post på 10.250 kr från familjedagen ej är be-

tald. Ekonomin godkändes. 

 

4.  Aktiviteter.                                                                                                                                                                                                                                                               
Aktivitetskalender för 2024, se bilaga 

-Reflektioner från familjedagen, Egon tackade alla för jobbet som gjorts i samband med 

familjedagen. 3 personer behövs vid grillen! parkeringsproblem, tydligare märkning be-

hövs! vi diskuterade även att ha familjedagen bara vartannat år då kostnaderna är ganska 

stora! Då vi bara är 8 personer i styrelsen behöver vi hjälp utanför styrelsen vid stora ar-

rangemang som familjedagen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

-Vi väntar till augustimötet med att tidsätta höstens aktiviteter 

                                                                                                                                                                                                                                                                                     

      

 5. Föreningsfrågor                                                                                                              

     

6. Projekt 

   Grannar mot brott, inget nytt 

  

7. Utemiljö 

  Lekplatsen: Styrelsen beslutade att inte ha någon invigning vid lekplatsen.                                                                                                                    

     -Gert klipper vid vägkanten längs väg 9 vid Stamåkra innan midsommar, därefter sågar vi        

ner stödstolparna vid träden Gert, Egon och Stig-Arne  

    - Beslut togs att inte klippa gräset vid grillplatsen vid ån i år. 

 

8. Byalagsrådet                                                                                                                      

       BLR Nästa möte blir den 2/9 kl. 18.30 i Kåseberga,  Egon och Stig-Arne. Den 4/11 kl.         

18.30 i Glemmingebro, lokalen bokad.  
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 9. Kommunala frågor.                                                                                                         

   Samrådsmöte den 27/5 kl. 15-17 Egon och Stig-Arne var där, se separat protokoll 

  Nästa samrådsmöte blir den 23/9 kl. 17-19 OBS tiden! 

  Vi funderar på om det är något vi ska söka bidrag för i höst! 

     

10. Övrigt.                                                                                                                                

     Skyltarna uppsatta, Stig-Arne skickar info till kommunen 

  Ing-Marie på biblioteket är avtackad med en blomma och en flaska vin. 

            

11. Nästa möte                                                                                                                         

  Tisdagen den 13/8 kl 18.00 i Medborgarhuset i Glemmingebro.                                 

   

 

12. Mötet avslutas.                                                                                                                   

  Egon avslutar mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet:                                                                         Justeras: 

 

 

Stig-Arne Johansson                                                                        Egon Holdt 


